
Referat skolebestyrelsesmøde d. 17. maj 2021

Deltagere ved mødet:
Stine Magnussen (Næstformand), Emil Lind, Mattis Kristiansen, Jeppe Nielsen, Thomas Graven,
Henrik Larsen, Claus Roholt, Bente Karkov, Helle Hjorth og Kåre Mortensen

Afbud: Jesper Steen Tastesen (Formand), Karen Louise Reeh, Thomas Falslund

Referent: Kåre Mortensen
Ordstyrer: Stine Magnussen

Punkt: Punkt
fremsendt af:

Referat/Beslutning:

1. Godkendelse af
dagsorden, ordstyrer og
evt. bemærkninger til
referat fra seneste møde

Fast punkt

2. Nyt fra eleverne Fast punkt Der har ikke været elevrådsmøde i ½ år.
Glade for de nye stole
Glade for de initiativer der har været omkring boden.

3. bestyrelsen

3.1: Den pædagogiske
praksis i forbindelse med
brug af forløb fra
læringsportaler, fx
Gyldendal.

Jeppe Eleverne fortalte kort om deres oplevelse af brugen af portaler
(Primært gyldendal, Alinea, Matematikfessor).

Punktet blev drøftet.

3.2: Har ledelsen
tilstrækkeligt kendskab til
kvaliteten af personalets
arbejde?

Jeppe Ledelsen kommer ikke fast ud og følger lærernes forløb i klasserne.
Der bliver hvert år lavet en “Datapakke” til skolen. Før corona havde
ledelsen fast en samtale med forvaltningen om den.
Ledelsen sætter  “Datapakken” på som punkt på næste møde.

Ledelsen vil arbejde på en model, hvor de kommer mere ud og ser
helt almindelig undervisning.

3.3: Hvorledes skabes der
tillid mellem personale og
skolebestyrelse?

Jeppe Der har været en oplevelse af manglende tillid i forbindelse med
dialogen om brugen af Youtube.



Invitation til bestyrelsesmedlemmer til fremtidigt personalemøde med
pædagogisk indhold.

Der er generelt tillid mellem bestyrelse og personale. Men det
konkrete punkt har skabt diskussion.

Fremadrettet er der også ting som bestyrelsen tager med sig. Der
har været noget i processen som skolebestyrelsen også har lært
noget af.

3.4: Nødskema; hvorfor? Jeppe Færre voksne i den enkelte klasse.
Flere 2-lærertimer.

3.5: Skolemælk; hvorfor? Jeppe Drøftet

4. Nyt fra medarbejderne Vive har netop udsendt undersøgelse om økonomisk tildeling til den
enkelte elev.

5. Nyt fra ledelsen,
herunder bl.a.
budgetopfølgning

Vi er ved at opstarte SFO flytning. Forventer flytning færdig til
august.
Vi er færdige med fagfordelingen. Vi har holdt 2 virtuelle
fagfordelingsmøder.

6. Forslag:

7. Evt.


